
 شهر کرمانشاه استان مرکزى

مدیرکل ورزش وجوانان اســتان مرکزى گفت: 678 تیم در نخســتین  نسل فردا/  گروه استان ها
news@ naslefarda.net (جام پرچم) ،رقابت هاى مینى فوتبال روستایى و عشایرى استان مرکزى

حضور دارند. عابد حقدادى در آیین افتتاح رسمى این مسابقات همزمان با 
سراسر کشور در زمین چمن شماره یک مجموعه ورزشى شهداى پنجم مرداد اراك افزود: از این تعداد، 117 تیم 
مربوط به بانوان و 561 تیم مربوط به مردان است.وى عنوان کرد: این رویداد مهم ورزشى از اول شهریورماه در تمام 

شهرستان هاى استان آغاز و به مدت یک ماه نیز ادامه دارد.
مدیرکل ورزش وجوانان استان مرکزى ادامه داد: تیم هاى برتر این رقابت ها به مسابقات کشورى اعزام مى شوند.

حقدادى گفت: زمان و مکان برگزارى مسابقات کشورى هنوز مشخص نیست.وى اظهار داشت: جام پرچم در راستاى 
عدالت ورزشى در روستاها پیش بینى شده و با استقبال خوبى همراه شده است.مدیرکل ورزش و جوانان استان 
مرکزى افزود: توسعه ورزش همگانى در روستاها در دستور کار جدى قرار دارد و با جدیت دنبال مى شود. در آیین 
افتتاح رسمى این مسابقات مینى فوتبال روستایى و عشایرى استان مرکزى مدیرکل دفتر فرهنگى وزارت ورزش و 

جوانان، استاندار مرکزى و جمعى از مسئولان و مدیران این استان حضور داشتند.

شهردار کرمانشاه با اشاره به اینکه گرامیداشت حماسه هاى دفاع مقدس  نسل فردا/  گروه استان ها
news@ naslefarda.net جزئى از فرمان جهاد تبیین است، گفت: ایستادگى آزادگان ایرانى در دفاع

مقدس حماسه اى نو در بین جنگ هاى دنیا آفرید.
دکتر نادر نوروزى شهردار کلانشهر کرمانشاه در نشست تجلیل از آزادگان کرمانشاهى که همزمان با روز آزادگان 
برگزار شد، اظهار داشت: یکى از افتخارات و اقدامات مثبت و مؤثر نظام جمهورى اسلامى تعریف و تبیین مفاهیمى 

است که فلسفه ها پشت آن است.
وى ادامه داد: در فرهنگ انقلاب اسلامى و دفاع مقدس واژه اسیر به آزاده تغییر کرده است. شهردار کلانشهر کرمانشاه 
تصریح کرد: واژه آزاده بر خلاف ظاهر ساده، مفهوم انسانى که جسمش در اسارت است اما روحش آزاد بوده و هیچگاه 
از اعتقاداتش نگذشته است. وى افزود: ایستادگى آزادگان به پاى آرمان هاى انقلاب و امام و رهبرى با وجود فشارها 
و شکنجه ها ستودنى بود. دکتر نوروزى خاطرنشان کرد: ایستادگى و مقاومت آزادگان، در تاریخ جنگ هاى دنیا 
درخشید و حماسه اى نو آفرید که ماندگار شد. وى با اشــاره به 26 مرداد به عنوان سالروز ورود آزادگان به میهن 

اسلامى، گفت: استان کرمانشاه و مرز خسروى میزبان ورود آزادگان بود که خاطرات آن به یادگار مانده است.

مدیرکل ورزش وجوانان استان مرکزى:

678 تیم در رقابت هاى مینى فوتبال جام پرچم حضور دارند
نشست تجلیل از آزادگان باحضورشهردار کرمانشاه برگزارشد:

ایستادگى آزادگان حماسه اى در بین جنگ هاى دنیا
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استان ها
Provinces مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضاى

سبز شهرى تبریز:

سالانه یک مترمربع سرانه فضاى 
سبز تبریز افزایش مى یابد

مدیرعامــل ســازمان ســیما، منظروفضاى 
سبزشــهرى شــهردارى تبریز با بیان اینکه 
سرانه کمى و کیفى فضاى سبز این شهر پایین 
اســت، گفت: براى افزایش این ســرانه تلاش 
مى شــود هرسال یک مترمربع ســرانه فضاى 
سبزتبریزتوســعه یابد. اکبرامجدى، با حضور 
در ایرناى مرکز تبریز افزود: هم اکنون ســرانه 
کمى فضاى سبز تبریز شامل تمامى فضاهاى 
سبز در اختیار شــهردارى حدود 16 مترمربع 
است در حالى که بر اســاس استاندارد باید 25 
مترمربع باشد. وى با اشاره به اینکه سرانه کیفى 
فضاى ســبز تبریز شــامل پارك ها نیز حدود 
4.7 مترمربع اســت، اظهار داشت: در شرایط 
استاندارد ســرانه کیفى فضاى سبز حدود 15 
مترمربع اســت و این شهر در ســرانه کیفى از 

سرانه کمى در وضعیت پایین ترى قرار دارد.
مدیرعامل سازمان ســیما، منظر و فضاى سبز 
شهرى شهردارى تبریز گفت: پارك ها در سطح 
شــهر تبریز به صورت متوازن توزیع نشــده و 
از کاربــرى فرهنگى پارك ها غفلت شــده در 
حالى که پارك ها بســتر مناسبى براى اجراى 

برنامه هاى فرهنگى است.
امجدى، ادامه داد: در زمان کنونى حدود 290 
پارك محله اى در ســطح تبریز وجــود دارد و 
براى تکمیل نواقص پارك ها از جمله سرویس 
بهداشتى، آبخورى ها، مجموعه ورزشى، مبلمان 
و آبنماها، این نواقص در قالب دفترچه اى تدوین 
شــده و اقدامات لازم براى رفــع آن ها انجام 
مى شود. وى با بیان اینکه اصولاً در هر 500 متر 
باید یک پارك محله اى براى استفاده شهروندان 
وجود داشــته باشــد، یادآورى کرد: نگهدارى 
فضاهاى سبز شهرى در اختیار بخش خصوصى 
بوده و حفظ کیفیت آن ها نیاز به نظارت دارد. 
مدیرعامل سازمان ســیما، منظر و فضاى سبز 
شهرى شهردارى تبریز با اشاره به وجود حدود 
95 آبنما در ســطح شــهر، گفت: تمامى این 
آبنماها فعال بوده و هیچ آبنماى خاموشى در 
شهر وجود ندارد. امجدى، با تاکید بر اینکه نگاه 
ما به فضاى سبز شهر، اکولوژیکى نیست، افزود: 
در 2 دهه گذشــته فضاى سبز تبریز به صورت 
اصولى طراحى و هرس نشده و باید ضمن حفظ 
مقوله اکولوژیکى فضاى ســبز توجه به هرس 
درختان نیز ضرورى است و باید به طور مرتب و 
مداوم انجام شود. وى اظهار داشت: در این راستا 
این سازمان با مرکز تحقیقات کشاورزى قرارداد 
منعقد کرده و هرس کاران آموزش هاى لازم را 
فرا گرفته اند و مرحله اول هرس درختان اسفند 
سال گذشته انجام شده و مرحله دوم آن نیز آبان 

ماه انجام مى شود.
مدیرعامل سازمان ســیما، منظر و فضاى سبز 
شــهرى شــهردارى تبریز با بیان اینکه هرس 
درختان هر ســال در 2 مرحله انجام مى شود، 
گفت: براى حفظ فضاى سبز و افزایش کیفت 
آن تانکرهاى آبیارى با خرید 90 دستگاه جى 
پى اس به سیستم کنترل و نظارت مجهز شده 

است.
امجدى، ثبت روزانــه صورت وضعیت پارك ها 
توسط پیمانکاران را از دیگر اقدامات این سازمان 
براى جلوگیرى از بروز تخلف احتمالى و افزایش 
کیفیت فضاى سبز اعلام کرد و ادامه داد: امسال 
ســامانه مردمى 137 براى دریافت شــکایات 
مردمى در حوزه فضاى سبز راه اندازى شده و 
مردم مى توانند از طریق این ســامانه شکایات 
و انتقادات خود را در این زمینه به مســوولان 

مناطق دهگانه شهردارى اعلام کنند.
مدیرعامل سازمان ســیما، منظر و فضاى سبز 
شهرى شهردارى تبریز با بیان اینکه هم اکنون 
حدود 1.5 میلیون اصله در ســطح شهر تبریز 
وجود دارد، گفت: امسال در کشت پاییزه 150 

هزار اصله نهال غرس مى شود.
امجدى، افــزود: از این تعــداد 50 هزار اصله 
درخت به جاى اصله هاى خشــک شده قبلى 
و 100 هزار اصله درخت نیز در ســطح شهر و 
مکان هاى فاقد درخت کاشــته مى شود. وى با 
اشاره به اینکه 100 هزار اصله نهال نیز در اسفند 
امسال کاشــته مى شــود، یادآورى کرد: براى 
آبیارى اصولى فضاى سبز شهر باید شبکه توزیع 
آب خام اجرا شــود. مدیرعامل سازمان سیما، 
منظر و فضاى ســبز شهرى شــهردارى تبریز 
با بیان اینکه هم اکنون شــبکه آب خام تبریز 
به صورت جزیره اى و منطقه اى اســت، گفت: 
میزان مصرف آب خام فضاى سبز تبریز حدود 
11 میلیون مترمکعب است و براى ساماندهى 
وضعیت توزیع آن باید آب خام از غرب به شرق 

این شهر انتقال یابد.
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شایعه انتقال تیم پاس از همدان؛

نگرانى هواداران و تکذیب متولیان
شایعه انتقال امتیاز باشگاه فرهنگى ورزشى پاس 
از همدان طى روزهاى اخیردربســیارى ازمحافل 
خبرى وهوادارى این استان پخش شده و بسیارى 
ازهواداران و اهالى این دیار با نگرانى و دغدغه این 
موضوع را شــنیده و به آن مى پردازند. هرچند که 
نماینده هیأت امناى موسســه فرهنگى ورزشى 
آموزشــى الوند (متولى اصلى اداره باشگاه پاس)، 
اواخر هفته گذشــته در مراسم معارفه مدیرعامل 
جدید باشــگاه به صراحت اعلام کرد که شــایعه 
انتقال و یــا خروج پاس ازهمدان بــه هیچ عنوان 
صحت ندارد و طبق مقررات مربوطه این امر ممکن 
نیست. محمدصادق چیت سازیان افزود: تیم پاس 
به هشت هزارشهید استان همدان هبه شده است 
و پاس همدان با قدرت بــه کارخود ادامه مى دهد 
وهدف اصلى ما نیز بازگرداندن تیم به جایگاه اصلى 
خود است. خرداد 1386 بود که تیم فوتبال پاس با 
دستور فرماندهى وقت ناجا و (و پیگیرى استاندارى) 
به همدان انتقال یافت تا رویاى حضوردرلیگ برتر 
براى فوتبالدوستان این دیار رنگ واقعیت به خود 
بگیرد. انتقال پــاس به عنوان تیمــى که آخرین 
بازمانده فوتبال ایران در قهرمانى باشگاه هاى آسیا 
بود موجب شد تا در همان سال به رغم اینکه برنامه 
هدفمندى براى انتقال وجود نداشــت بسیارى از 
زیرساخت هاى فوتبالى این استان ایجاد وتوسعه 
داده شود.حاصل این اتفاق خوشایند وپرشوروشوق 
براى فوتبالدوســتان همدانى درهمان ســال ها، 
ساخت 2 ورزشگاه، بازســازى ورزشگاه شهداى 
قدس و شکوفایى و درخشش استعدادهاى فوتبالى 
این استان براى کسب موفقیت و همچنین حضور 

در سایر باشگاه هاى مطرح کشور شد.
هرچند این انتقال درمباحث فنى و رقابت با سایر 
باشگاه هاى کشور نتیجه مثبتى به دنبال نداشت 
وبا گذشت زمان شاهد سقوط تلخ این تیم فوتبال 
بودیم. تیم فوتبال پاس متاسفانه طى این سال ها 
(از زمان انتقال) تاکنــون رنگ موفقیت را به خود 
ندیده و همواره در شرایطى میان صعود و سقوط 
بوده است و سبزپوشــان دیار الوند در این سال ها 
هرگز نتوانستند در ســه رده لیگ برتر، دسته اول 
و دسته دوم فوتبال کشــور قد علم کنند. پاسى ها 
در بهترین حالت با اختلاف تفاضل گل و یا امتیاز 
موفق به صعود نشــدند و همین شرایط نیز باعث 
تکرار ســقوط هاى تلخ براى آن ها شده است؛ سه 
سقوط تلخ ازلیگ هاى برتر، دسته اول و دوم باعث 
شد تا کمراین تیم خم شــود وهواداران پرشوروبا 
تعصب فوتبال همدان را مغموم و دل شکسته کند.

تیم پاس همدان اززمان انتقال بیش از20 سرمربى 
در رده هاى مختلف لیگ فوتبال کشورداشته و به 
رغم صرف هزینه هاى سنگنین، شاهد ناکامى بوده 
که بخش عمده آن ناشى از ضعف در مسائل فنى 
و مدیریتى تیم اســت. تیمى که تنها سه فصل در 
لیگ برتر دوام آورد و سپس با سقوط به لیگ یک 
هم نتوانست موفق عمل کند و در پنج سال حضور 
در لیگ دســته یک هم ناکام بود.سقوط به لیگ 
دسته دوم فوتبال کشور دومین کابوس مرگ بار 
تیم ریشه دار پاس بود که موجب شد از سال 95 تا 
97 در این لیگ (رده هاى آخر) باقى بماند و طولى 
نکشید که به لیگ دســته سه هم سقوط کرد.این 
ســقوط هاى تلخ و مرگ بار موجب شــد تا بازهم 
سوداى خرید امتیاز مطرح شــود و پاسى ها سال 
96 با خرید امتیاز دســته دومى نماینده خراسان 
رضوى، بازهم راهى لیگ دو شــدند. حتى خرید 
این امتیاز هم زمینه صعود پاس پس از 15 ســال 
را فراهم نکرد تا این تیم همچنان در لیگ دســته 
2 فوتبال باقى بماند.تیرماه امســال بود که هیات 
امناى باشگاه پاس همدان با صدور اطلاعیه اعلام 
کرد که مدیریت باشگاه با توجه به سند تحول دولت 
مردمى و طبق عملکرد سال جارى و از طریق مزایده 
عمومى براى مدت حداقل ســه ســال به صورت 
مدیریت پیمان منتهى به اجاره به شــرط تملیک 
به بخش خصوصى واگذار مى شــود. به دنبال این 
اطلاعیه، چهار متقاضى نسبت به تحویل مدارك 
خود اقدام وســران باشــگاه اعلام کردند که پس 
ازبررســى ها، در نهایت گزینه مدنظرهیات مدیره 
انتخاب شــد. اما این موضوع با واکنش رسانه هاى 
مختلف اســتان همدان و انتقاد از ابهام در شیوه 
واگذارى پاس به مدیریت پیمان که همان بخش 
خصوصى محسوب مى شــود، همراه شد. که این 
موضوع و شــیوه عمل موجب انتقاد بســیارى از 
رسانه ها، اهالى فوتبال و جمعى از مدیران و ورزش 
دوستان استان شد که برگزارى مزایده یا مناقصه 
چگونه بوده و این اقدام وجاهت قانونى دارد یا اینکه 
مزایده واگذارى پاس در کدام روزنامه کثیرالانتشار 
آگهى شده است. این افراد خواســتار اعلام ارقام 
پیشنهادى در مزایده شدند تا بدانند برنده مزایده 
با چه رقمى بوده است. بحث مرتبط با مبهم بودن 
جریان واگذارى، بازتاب گســترده اى دررسانه ها 
به ویــژه میان هــواداران و فوتبال دوســتان این 
دیارداشت وهمگى خواستارشفاف سازى موضوع

 بودند.
یکى ازموضوعات مهم و مورد توجه این افراد بحث 
انتقال امتیاز تیم پاس است که آیا عدم انتقال تیم 
در قرارداد قید شده یا خیر؟رییس کانون هواداران 
تیم پاس در این باره گفت: نباید پیش داورى کرد 
چرا که هنوز اتفاق خاصى روى نداده و به طور قطع 
کانون هواداران پیگیر موضوع است. على صمدى 
افزود: پاس به شــهداى گرانقدر همدان هبه شده 
و دل مشــغولى هزاران هوادار فوتبالدوست است 
که سرمایه اصلى باشگاه محســوب مى شوند. به 
گفته وى، صاحبان اصلى این تیم شهداى گرانقدر 
همدان هســتند که به صورت امانت به مسوولان 
سپرده شــده و هواداران در صورت هرگونه تخلف 

سکوت نخواهند کرد.

 استان همدان

9 هزار نفر در بسیج اصناف استان سازماندهى شدند
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رییس سازمان بســیج اصناف یزد گفت: 
تاکنون 9 هزار نفــر از اصناف و بازاریان در 
این تشکل جذب و سازماندهى شدند که 
سالانه به صورت فعال در برنامه هاى مختلف 
فرهنگى و بصیرتى همــکارى داوطلبانه 

دارند.
سرهنگ على اســلامى به مناسبت هفته 
بسیج اصناف (31 مرداد تا ششم شهریور) 
در نشست با خبرنگاران استان افزود: جلب 
مشارکت اصناف و بازاریان در برنامه هاى 
مختلف فرهنگــى و اجتماعى جزو برنامه 
محورى است که ســالانه پیگیرى و اقدام 

مى شود.
وى با گرامیداشــت یاد و خاطره شهیدان 
انقلاب اسلامى به خصوص شهداى اصناف 
ادامه داد: در هفته بسیج اصناف برنامه هاى 
مختلف فرهنگى و بصیرتــى به خصوص 
دیــدار با مســئولان، تجلیــل از اصناف، 
غبارروبى و گلباران قبور مطهر شــهیدان، 
سرکشــى به اصناف و برگزارى مسابقات 

صورت مى گیرد.

این مســئول اظهار کرد: تشکیل و فعالیت 
14 گروه جهادى در قالب بســیج اصناف، 
برگزارى نشســت هاى بصیرتــى در 66 
اتحادیه، دوره هاى آموزشــى فقه بازار به 
صورت عمومى و تخصصى و اعزام گروه هاى 
جهادى اتحادیه محور از دیگر برنامه هاى 

انجام شده است.

به گفته اسلامى، تدوین و اجراى طرح استاد 
شاگردى با هدف آموزش نسل جوان را یکى 
از اقدامات ابتکارى بسیج اصناف در استان 
ذکر کرد و اظهار داشت: این مهم با مشارکت 
تمام اقشــار در حال اجراســت و به دلیل 
اهمیت موضوع پیگیرى و نقش مهمى در 

تقویت جامعه هدف دارد.

همچنیــن جانشــین فرمانــده ســپاه 
الغدیر در اقشــار تخصصى بســیج گفت: 
محرومیت زدایى و کمک به حل مشکلات 
و مطالبات به حق بازاریــان، توانمندى در 
اعضاى اتحادیه ها و نخبه پرورى و پیگیرى 
جهاد تبیین از دیگر اهداف راهبردى بسیج 

اصناف در استان است.

سرهنگ حمیدرضا محدث، مطالبه گرى 
درســت و منطقى را مأموریت اساســى و 
جدى بســیج ذکر کرد و افزود: اگر مطالبه 
درست و کارشناسى انجام شود نتایج خوب 
و به موقعى براى نظام دارد و باید این هدف 
و رویه با قوت در جامعه بر حسب ضرورت 

پیگیرى شود.
وى جهــاد تبییــن را مهمترین رســالت 
خبرنگاران با تفکر بسیجى دانست و یادآور 
شد: این مهم در گرو حمایت و تقویت همه 
جانبه افسران جنگ نرم است و باید بسیج 
اصناف در این خصوص مأموریت ملى، دینى 
و انقلابى انجام شود و همه در این راه مقدس 

مسئول هستند.
همچنین محســن محمدى پناه مسئول 
روابط عمومى ســازمان بسیج اصناف یزد، 
راه انــدازى گروه جهادى فضــاى مجازى 
در بازار را از جمله اقدامات شــاخص این 
سازمان در استان ذکر کرد و گفت: ارتباط 
مستمر بســیج اصناف با بازاریان از جمله 
مهمترین ویژگى فعالیت هاى انجام شــده 
و در دستور کار اســت. استان یزد 60 هزار 

صنوف مختلف دارد.

رییس سازمان بسیج اصناف یزد در نشست با خبرنگاران استان:
ردا
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ستاد مهر، 
صبح امروز با تشــکیل کمیته ستاد مهر به ریاست 
حسین حق شــناس؛ معاون حمل و نقل و ترافیک 

شهردارى اصفهان برگزار شد.
نخستین جلسه ســتاد مهر صبح روز 29 مردادماه 
با تشــکیل کمیته ســتاد مهر به ریاست حسین 
حق شناس، معاون حمل و نقل و ترافیک شهردارى 

اصفهان برگزار شد.
حق شناس در این جلســه اظهارکرد: پس از وقفه 
دوســاله و با توجه به حضورى شــدن کلاس هاى 
آموزش و پرورش، به منظــور تأمین امنیت دانش 
آموزان و روان شــدن ترافیک، امســال ستاد مهر 
فعالیت خود را با قدرت بیشــترى آغاز خواهد کرد 
و بدین منظور کمیته اى در این خصوص تشــکیل 

شده است.
او با اشــاره به مهمترین موضوعات مطرح شده در 
این جلســه بیان کرد: حداقل یک هزار دســتگاه 
اتوبوس به صورت مســتقیم و غیرمستقیم در این 
امر مشــارکت دارند که این اتوبوس ها ویژه این ایام 

بازسازى و آماده سازى شده و گزارش پیشرفت روند 
آن به صورت هفتگى به شوراى اسلامى شهر اعلام 

مى شود.
معاون حمــل ونقل و ترافیک شــهردارى اصفهان 
تصریــح کرد: توجه به ایمن ســازى شــبکه معابر 
اطراف واحدهاى آموزشــى از طریق نصب تابلوها 
و علائم هشــدار دهنده، نصب چراغ هاى راهنمایى 
و خط کشــى معابر، برنامه ریزى در زمینه نظارت 
کامل ســرویس مدارس و برنامه ریــزى در زمینه 
سرویس دهى مطلوب و مناســب از طریق مترو از 
دیگر مواردى اســت که در این جلسه مورد بررسى 

قرار گرفت.
او افزود: مقرر شــد برنامه ریزى هــاى لازم جهت 
هماهنگى با پلیس راهور به منظــور ایجاد امنیت 
عبور و مرور در شــهر، رفع تخلفات و کاستى هاى 
احتمالى قبل از آغاز سال تحصیلى و بررسى وضعیت 
ایمنى مدارس با توجه ویژه به پیشگیرى از حوادث 
با محوریت سازمان آتش نشــانى و خدمات ایمنى 

انجام شود.
حق شناس با بیان اینکه امسال مدیران مناطق 15 
گانه در مراسم به صدا درآوردن زنگ مهر در مدارس 

مناطق حاضر مى شــوند، خاطرنشان کرد: نظافت 
فضاهاى پیرامون واحدهاى آموزشى، جمع آورى 
نخاله هاى فضاهاى حاشیه این واحدها و دیوارنویسى 
فضاى واحدهاى آموزشى نیز مورد تأکید قرار گرفت.

آنطور که او خبر داده است، هماهنگى براى سفرهاى 
دانشجویى مهرماه با شــرکت هاى مسافربرى بین 
شــهرى، هماهنگى مورد نیاز با آموزش و پرورش 
براى تاریخ بازگشایى مدارس با توجه به ایام اربعین 
و تعطیلات پایان ماه صفر، بررسى آخرین وضعیت 
اتوبوس هاى آماده شده و سرویس هاى مدارس ثبت 

نام شده نیز در این جلسه در دستور کار قرار گرفت.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهردارى اصفهان ادامه 

داد: بررســى هاى لازم در خصوص تجهیزات مورد 
نیاز شرکت بهره بردارى مترو، پروژه هاى ساماندهى 
و رفع گلوگاه هاى ترافیکــى در منطقه و مدیریت 
اجرایى ترافیک، اکیپ هاى بازرسى و ثبت تخلفات با 

همراهى پلیس راهور نیز انجام شد.
به گفتــه حق شــناس، از دیگر موضوعــات مورد 
بررسى در این جلسه اطلاع رسانى و فرهنگ سازى 
جشنواره هاى دانش آموزى و دانشجویى، ایمن سازى 
گذرگاه هاى عابران پیاده اطــراف مدارس، نظافت 
ایســتگاه هاى اتوبوس، هرس درختــان و خدمات 
شهرى و خط کشى، تابلوها و علائم افقى و عمودى 

بود.

نخستین جلسه ستاد مهر اصفهان تشکیل شد:

برنامه ریزى ویژه براى روان سازى ترافیک و امنیت تردد

اصفهان
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رئیس شوراى اسلامى شــهر یزد گفت: علیرغم همه پیش بینى هایى 
که شده بود متأسفانه سیل، خســارت هاى زیادى به شهر یزد وارد کرد. 
همچنان نیز بروز این خسارت ها ادامه دارد. سیفى گفت: در سیل اخیر به 
تاسیسات شهرى حدود سه هزار و 100 میلیارد تومان یعنى یک و نیم برابر 
کل بودجه شهردارى، خسارت وارد شده است. لازم به ذکر است 7 هزار و 

300 میلیارد تومن به کل استان یزد خسارت وارد شده است.
وى ادامه داد: حدود 260 واحد مسکونى در شهر یزد بیش از 80 درصد 

تخریب شده است.رئیس شوراى اسلامى شــهر یزد افزود: هرچند آوار 
بردارى انجام شده و معابر اصلى از نخاله و خاك پاکسازى شده است اما 
متاسفانه علاالرغم فعالیت شبانه روزى کارکنان شهردارى هنوز در برخى 

از کوچه ها و پارك هاى سطح شهر مى توان آثار سیل را مشاهده کرد.
سیفى از شهردارى در خواست کرد: حتى با افزایش پیمانکار و نیرو توسط 

شهردارى، پاکسازى این کوچه ها و پارك ها هرچه زودتر به اتمام برسد.
رئیس شوراى اســلامى شهر یزد درخصوص فرونشســت ها نیز گفت: 
تاکنون 600 مورد فرونشست زمین در یزد رخ داده است. درحال حاضر 
نیز شاهد رخ داد فرونشست زمین در مناطق مختلف هستیم که باعث 

ترافیک مى شود.
انتظار مى رود زمانى که مردم از حادثه فرونشست زمین به شهردارى اطلاع 
مى دهند، دستگاه هاى خدمت رسان آمادگى لازم را داشته باشند تا در 

همان لحظه در صحنه حاضر و مشکل را رفع کنند.

رئیس شوراى اسلامى شهر یزد خبر داد:

خسارت وارده از سیل اخیر به تاسیسات شهرى یزد، یک و نیم برابر بودجه شهردارى

یزد

مدیر ارتباطات و امور بین الملل شهردارى نجف آباد خبر داد:

تجلیل شهردارى از خبرنگاران حوزه شهرى 
مدیر ارتباطات و امور بین الملل شهردارى نجف آباد گفت: در آیینى 
با حضور، رئیس و اعضاى شوراى اسلامى شهر نجف آباد شهردار، 
معاونین و مدیران شــهرى از خبرنگاران فعال در عرصه مدیریت 
شهرى نجف آباد تجلیل شد. مصطفى حیدرى افزود: این جلسه در 
یک فضاى صمیمى با حضور اکثریت خبرنگاران و مدیران رسانه هاى 
شهرستان برگزار شد و خبرنگاران مســائل و موضوعات مرتبط با 

مدیریت شــهرى را صریح و بدون ملاحظه با عبدالرســول امامى 
شهردار، قربانعلى مؤمنى ریاست شوراى اسلامى شهر و سایر مدیران 
شهرى و اعضاى شوراى اسلامى شهر مطرح کردند و پاسخ هاى لازم 
را دریافت کردند. وى ادامه داد: در این آیین امامى، شهردار نجف آباد 
با گرامیداشت روز خبرنگار، از تلاش و همراهى خبرنگاران شهرستان 
نجف آباد در انعکاس اخبار و وقایع مجموعه مدیریت شهرى نجف 

آباد تشکر کرد و اظهارداشت: شما عزیزان باید زینب گونه به رسالت 
خود عمل کنید و در بیان واقعیت هــا و انعکاس اخبار خیر و صلاح 

مردم را در نظر بگیرید.
وى افزود: شهردار نجف آباد با اشاره به سخنان مقام معظم رهبرى در 
رابطه با موضوع جهاد تبیین گفت بر همگان بویژه خبرنگاران واجب 
است در این راستا قدم برداشته و با الگو گرفتن از نهضت امام حسین 

علیه السلام و زینب کبرى سلام اله علیها به جامعه امید ببخشند.
حیدرى افزود: شهردار نجف آباد از خبرنگاران فعال در حوزه مدیریت 
شهرى خواســت ضمن بیان نقادانه و راهگشاى مسائل، مشکلات 
و چالش هاى شــهر، بیش از پیش در به تصویر کشــیدن و معرفى 

خدمات شهرى و تلاش براى تقویت امید به آینده در آحاد جامعه، 
پیشگام باشند.


